

AANDACHT LIEFHEBBERS

Halle, 06.05.2020.



Mededeling van de KBDB

Teneinde enerzijds duidelijkheid te verschaffen aan onze liefhebbers en anderzijds om bepaalde mededelingen, gepubliceerd op websites (langs Franstalige zijde), tegen te spreken, vindt u hierna, de mail dewelke wij mochten ontvangen vanwege de crisiscel van de federale overheid aangaande het individueel opleren en waarin de inhoud van onze mededeling van 27/04/2020 en onze eerdere telefonische contacten met de bevoegde diensten wordt bevestigd:

Van: info-coronavirus <info-coronavirus@health.fgov.be>

Datum: 6 mei 2020 om 16:37:52 CEST

Aan: Pascal Bodengien <Bodengien.p@kbdb.be>

Onderwerp: Antw.:^[FSI] opleervluchten duiven^[PDF]

Geachte meneer Bodengien,

Alvast bedankt voor uw mail.

Onze excuses voor het ongemak, het is redelijk druk en we doen ons best om zo snel en juist mogelijk alle mails te beantwoorden.

Het individueel opleren van duiven, tot maximum 25 km, is in het kader van dierenwelzijn toegelaten.

We raden wel aan een bewijs/attest mee te nemen op die manier kan u steeds uw reden van verplaatsing verklaren.

Hou zeker de updates in het oog zodat u over de juiste informatie beschikt.

Indien u nog vragen heeft gelieve zeker onze site ook te bekijken die steeds nieuwe updates vertoont en het laatste nieuws dat aan de burgers gecommuniceerd wordt:

<https://www.info-coronavirus.be/nl>

Op onze website zal een attest worden gepubliceerd, hetgeen u dient mee te nemen in het kader van uw verplaatsingen, om individueel duiven op te leren.

U moet te allen tijde in het bezit zijn van uw lidkaart evenals van het attest en de inhoud van huidige mededeling (zie PDF-versie).

+ PARAMIXOPAPIEREN AUB

Zoals blijkt uit bovenvermelde e-mail wordt geen onderscheid gemaakt voor wat betreft de categorieën van duiven zodat **zowel oude duiven, als jaarlingen als jonge duiven** mogen worden opgeleerd maar beperkt **tot maximum 25 kilometer**.

Hopelijk zijn also alle onduidelijkheden van de baan.

Voor de leden van de NRBB,
De nationale voorzitter,
Pascal Bodengien.



Communiqué de la RFCB

Afin, d'une part, d'apporter de la clarté à nos amateurs et d'autres part, pour contrer certaines communications publiées sur des sites internet (du côté francophone), vous trouverez ci-dessous, le mail que nous avons reçu de la cellule de crise du gouvernement fédéral à propos des lâchers individuels par lequel le contenu de notre communication du 27/04/2020 et de nos précédents contacts téléphoniques avec les services compétents est confirmé.

Traduction libre :

Van: info-coronavirus <info-coronavirus@health.fgov.be>

Datum: 6 mei 2020 om 16:37:52 CEST

Aan: Pascal Bodengien <Bodengien.p@kbdb.be>

Onderwerp: Antw.:~~FSV~~ opleervluchten duiven~~PDF~~

Cher Monsieur Bodengien,

Nous vous remercions pour votre mail.

*Nos excuses pour le désagrément, les temps sont agités et nous faisons de notre mieux pour répondre au mieux et au plus vite à tous les mails
L'entraînement individuel des pigeons, jusqu'au maximum 25 kms, est autorisé dans le cadre du bien-être animal.*

Nous conseillons d'emporter une attestation, une preuve afin que de cette manière la raison du déplacement soit démontrée.

Tenez à l'oeil les updates afin que vous disposiez de l'information correcte.

Si vous avez encore des questions, prière de certainement consulter notre site qui présente toujours les updates et les dernières nouvelles devant être communiquées aux citoyens

<https://www.info-coronavirus.be/fr>

Une attestation sera publiée sur notre internet, vous devrez vous munir de celle-ci dans vos déplacements pour les entraînements individuels.

Vous devez, en tout temps, être en possession de votre licence , de l'attestation et du contenu de la présente communication (voir version Pdf)

Comme il ressort du mail ci-dessus, il n'est pas fait de distinction entre les catégories de pigeons si bien que, tant **les vieux pigeons que les yearlings ou les jeunes** peuvent être entraînés mais sur **une distance maximale de 25 kilomètres.**

Nous espérons ainsi que toutes les incertitudes sont levées.

Pour les membres du CAGN,
Le Président National,
Pascal Bodengen.